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P R O T O K Ó Ł 

ze wspólnego posiedzenia  Komisji  Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia ,Komisji 

Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury oraz Komisji Kultury, 

Oświaty, , Zdrowia , Pomocy Społecznej i  Promocji odbytego w dniu 3 września  

 2010 roku . 

 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów z ostatnich posiedzeń Komisji. 
4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 

Sieroszewicach. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady w sprawach: 

a) zmian w budżecie na 2010 rok,  

b) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku 

publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3  ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , 

projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności 

statutowej tych organizacji, 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej, 

d) sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Sieroszewicach  działki nr 

909/3 w drodze bezprzetargowej, 

e) zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia „ Planu odnowy miejscowości 

Sieroszewice” , 

f) nadania nazw ulicom w Strzyżewie, 

6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Ad.1) Otwarcia  wspólnego posiedzenia  Komisji  Budżetu, Finansów i Zaopatrzenia , 
Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury oraz Komisji Kultury, 
Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji dokonał  p. Tadeusz Wojtysiak –
przewodniczący Komisji  Rolnictwa…  o godz. 10:09 .  Powitał p. Wójta  oraz wszystkich  
członków Komisji .  W posiedzeniu  Komisji uczestniczyło 11 członków Komisji, 
nieobecnych było 4 członków : p. Tomasz Berkowski, p. Henryk Jędroszka, p. Jerzy 
Kasprzak  , p. Ireneusz Rojek. Lista obecności  stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Ad.2)  Przewodniczący Komisji przedstawił porządek posiedzenia Komisji . Członkowie 
Komisji nie wnieśli  uwag do proponowanego porządku  posiedzenia.  
 
Ad.3) Protokół z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 
Infrastruktury   z dnia 2 czerwca został przyjęty jednogłośnie bez uwag. Protokół ze 
wspólnego posiedzenia  Komisji  Budżetu , Finansów i Zaopatrzenia , Komisji Rolnictwa , 
Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury oraz Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, 
Pomocy Społecznej i Promocji   z dnia 22 czerwca został przyjęty jednogłośnie bez uwag.  
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Ad.4) Pan Wójt- poinformował członków Komisji ,że wpłynął wniosek  od Państwa  …1  
z Sieroszewic w sprawie  kupna gruntów o pow. 1,5 ara. „ Jest to działka sąsiednia do 
działki p. … 2 .  Wcześniej były osoby zainteresowane  kupnem gruntów, ale gmina  nie 
wyrażała zgody na  sprzedaż z uwagi  na plan budowy  „Centrum Wsi Sieroszewice.” 
Pan Kazimierz Kowalski-  wyraził  sprzeciw  odnośnie  sprzedaży gruntów, 
uzasadniając  w ten sposób, że grunty te można byłoby wykorzystać na zaparkowanie 
samochodów.  
Pan Wójt-  odniósł się do wypowiedzi p. Kowalskiego , twierdząc ,ze są  parkingi przed 
szkołą , halą sportową  i jest miejsce na  wybudowanie parkingu  przy  „ ORLIKU” . 
Pan  Paweł Siwak-  przypomniał ,że Rada Sołecka wsi Sieroszewice  była przeciwna  
odnośnie sprzedaży gruntów  . Poinformował zebranych ,że  uchwałą Rady  w sprawie 
sprzedaży gruntów  wprowadza się  ferment  i są pewne niesnaski z tego tytułu.  
Pani Teresa Lemiesz-  zapytała , czy jest wydzielona działka p. …3  w Ołoboku? 
Zwróciła uwagę ,że  trzy lata temu została podjęta uchwała  przez Radę Gminy i do tej 
pory  nie została załatwiona ta sprawa.  
Pan Wójt-  udzielił wyjaśnień ,że  są pewne komplikacje , ponieważ geodeta  nie może 
ustalić granic.  
Pan  Arkadiusz Wojtczak- nawiązał  do wypowiedzi odnośnie budowy  parkingu, że 
musi być  pozwolenie na budowę . „ W przypadku  obsiania tych gruntów trawą , trzeba 
byłoby  ją systematycznie podlewać , bo w przeciwnym razie wszystko uschnie i jaki 
będzie widok?  Do utrzymania „ Centrum Wsi”  trzeba będzie zatrudnić dwie osoby .  W 
Gminnym Zakładzie Komunalnym w Skalmierzycach  jest zatrudnionych  42 osoby  , a ile 
u nas?” 
Pan Wójt – udzielił odpowiedzi ,że w GZK w Sieroszewicach jest zatrudnionych 6 osób , 
z tego jedna osoba  choruje i przebywa na zwolnieniu lekarskim.  
Z uwagi na zakończenie dyskusji nad wnioskiem  dotyczącym   sprzedaży  
nieruchomości niezabudowanej  o pow.  0, 0156  ha  położonej w Sieroszewicach , 
przewodniczący  Komisji poddał pod głosowanie  wniosek w powyższej sprawie.  
Za przyjęciem wniosku głosowało 7 członków Komisji , 1 był „ przeciw” , 3  wstrzymało 
się od głosu.  
 
Ad.4) a)  Pan Wójt-  zaproponował  wprowadzenie  dodatkowych zmian  do projektu  
uchwały  Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok: 
     - o kwotę 10 tys.zł. zwiększyć wydatki na zakup samochodu  strażackiego , 
zmniejszając  wydatki na modernizację Ośrodka Zdrowia w Sieroszewicach ( termin  
dostosowania ośrodków został przesunięty do 2015 roku , a po drugie  jest plan budowy 
ośrodka  przez prywatnego inwestora). Poinformował ,że jest  jeszcze   jedna 
niewiadoma odnośnie modernizacji GOK w Sieroszewicach i trwają rozmowy z Urzędem 
Marszałkowskim i wszystko wyjaśni się do poniedziałku . Wyjaśnił ,że są trzy 
możliwości  załatwienia  wniosku w sprawie dofinansowania: 
     - umieszczenie  inwestycji w WPI, 
     - zaciągnięcie pożyczki przez gminę, 
     - zaciągnięcie pożyczki przez GOK , a gmina byłaby poręczycielem.  
 
1 - Art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej(Dz.U.   z 2001 r. Nr 
112, poz. 1198 ze zmianami), 
2 -    Patrz: przypis 1 , 
3  -    Patrz:  przypis 1 
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Pan Przewodniczący Komisji -  zapytał , czy wiadomo  jaka będzie kwota pożyczki?  
Pan Wójt-  wyjaśnił ,że chodzi o kwotę 280 tys.zł. , a najlepszym rozwiązaniem byłoby 
zaciągniecie pożyczki przez  GOK.  
Pan Paweł Siwak-   zwrócił się z pytaniem  z jakiego programu  ubiega się GOK o 
dofinansowanie ? 
Pan Wójt-  wyjaśnił ,że  z programu  „ Odnowa Wsi” w ramach „ LIDERA” . Dodał ,że  
„LIDER” ma odrębny limit , który został określony  , jednak został przekroczony. 
Pan Paweł Siwak-  „ Z tego , co przedstawiał p. dyrektor na zebraniu Rady Sołeckiej  , to  
będą dobudowane dwie części , jedna z  przodu budynku , a druga z boku od strony         
p. …. 4 

Pan Wójt-  poinformował członków Komisji  ,że  wniosek o dofinansowanie  został 
zakwestionowany przez Urząd Marszałkowski z uwagi na to ,że zadanie to nie jest ujęte  
w „ Planie Odnowy Wsi Sieroszewice.” W związku z tym należy dokonać zmian we 
wcześniej uchwalonym „Planie”. 
Pan Paweł Siwak-  poinformował ,że w ramach  programu  „ Odnowa Wsi”  gmina może 
wykorzystać jeszcze 450 tys .zł. 
Pani Teresa Lis-  zapytała ,dlaczego  proponuje się  zdjąć 10 tys. zł. z  Ośrodka  Zdrowia 
w Sieroszewicach , a nie z innych wydatków? 
Pan Wójt -  wyjaśnił ,że  z uwagi na to, że inne inwestycje zostały już rozpoczęte.  
Pan Kazimierz Kowalski-  zwrócił uwagę ,że Ośrodek Zdrowia  w Sieroszewicach nie 
spełnia wymogów i nie jest prowadzona rehabilitacja .  
Pan Wójt- poinformował ,że  lekarze  z  ośrodka zdrowia kierują pacjentów na 
rehabilitację do  DPS w Psarach. Dodał, że w większości gmin  są prywatne  ośrodki  
zdrowia.  Wyjaśnił ,że na budowę chodnika w Sieroszewicach  będzie wydane  więcej 
środków . Chodnik będzie budowany od cmentarza w Rososzycy w kierunku 
Sieroszewic ( geodezyjnie  na terenie wsi Rososzyca )  i w związku z tym  należy zmienić 
porozumienie.  
Pan  Paweł Siwak-  zapytał , czy w tym roku  będzie zrobione 200 metrów chodnika ? 
 Pan Wójt- odpowiedział ,że  tak . Poinformował   członków Komisji , że Powiat  planuje  
w najbliższym czasie  rozpocząć  budowę drogi powiatowej z Ołoboku w kierunku 
Godziesz w ramach tzw. „ Setynówki” . Ponadto będzie realizowany plan budowy 
chodnika  w Ołoboku.  
Pani Teresa Lemiesz- poruszyła sprawę  niedrożności  rowu koło  posesji p. 
Świerczyka w Ołoboku  - został naniesiony  piasek . „ Ja się dosyć nasłuchałam  w 
sprawie drogi gminnej , która powinna mieć szerokość 12 metrów  , a w tej chwili ma 2 
metry . Przychodzi miernik i dokładnie wie gdzie są kamienie.” Zgłosiła zastrzeżenie ,że 
kilka lat temu  zostały zabrane  środki  z  Ołoboku  do Rososzycy , które zostały 
przyznane  z Powiatu na  budowę chodnika w Ołoboku. Było wówczas zapewnienie ze 
strony p. Wójta  ,że inwestycja ta  będzie  robiona na następny rok  i do tej pory   nie 
została  zrobiona.  
Pan Dariusz Majewski-  zapytał odnośnie miejsca parkingowego  koło szkoły w 
Wielowsi , czy będzie  budowany parking? 
Pan Wójt-  wyjaśnił ,że jest w planie  budowa parkingu  wraz z dojściem do szkoły.  
 
4  - Patrz: przypis 1 
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Z uwagi na zakończenie dyskusji  nad  projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie  
na 2010 rok  Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie  w/w projekt  uchwały.  
 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt powyższej uchwały . Za przyjęciem  projektu 
uchwały  głosowało  8 członków  Komisji  i 3  członków wstrzymało się od głosu.  
 
b) P. Joanna Glapiak -  insp. ds. współpracy z organizacjami pozarządowymi-  
poinformowała zebranych ,że  obowiązek podjęcia uchwały w sprawie  określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi , projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji wynika  ze zmiany art.5 ust.5 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Dodała ,że  sposób 
konsultacji został szczegółowy  zawarty w projekcie uchwały . 
Komisje zaopiniowały pozytywnie , jednogłośnie  projekt uchwały w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności pożytku publicznego lub 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie , projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji.   
 
c) Pan Wójt- omówił projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości gruntowej . Wyjaśnił ,że  jest to droga gruntowa  o pow. 0,06 ha  
położona w Sieroszewicach  na gruncie  prywatnych  właścicieli  , Państwa …5 i …6 … 7 .  Z 
drogi tej korzystają  okoliczni mieszkańcy  i droga ta służy jako droga dojazdowa do pól i 
właściciel domaga się od gminy  wykupu tej drogi.  

Pan Kazimierz Kowalski- wyraził pozytywną opinię  dotyczącą  projektu uchwały  w 
powyższej sprawie . 
 
Komisje zaopiniowały  pozytywnie , jednogłośnie  projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości gruntowej.  
 
d) Pan Wójt – omówił projekt uchwały Rady w sprawie sprzedaży nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Sieroszewicach , działki nr 909/3 w drodze 
bezprzetargowej. 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały  w powyższej sprawie. Za przyjęciem 
projektu  uchwały głosowało 7 członków Komisji ,  1 członek był „przeciw”  i 3 członków  
wstrzymało się od głosu.  
e) Pan Wójt-  omówił projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia   
„ Planu odnowy miejscowości  Sieroszewice”. Dodał, że sprawa związana z „ Planem  
Odnowy wsi Sieroszewice”  zostanie zaopiniowana w poniedziałek na zebraniu wiejskim 
wsi Sieroszewice, a wcześniej była przedstawiana na zebraniu  Rady Sołeckiej . 
Komisje zaopiniowały pozytywnie , jednogłośnie  projekt uchwały  w powyższej 
sprawie.  
 
 
5 – Patrz: przypis 1 
6       Patrz: przypis 1 
7-     Patrz: przypis  1 
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f) Pan Wójt -  omówił projekt uchwały w sprawie  nadania nazw ulicom w Strzyżewie. 
Określił miejsce położenia nowych ulic: 
   - ul .Leśna  - droga  od ul .Kolonii w  kierunku ul. Małolepszej, 
   - ul. Anny Wiesiołowskiej -  droga  wzdłuż szkoły, 
   - ul Szlak Bursztynowy -  droga od ul. Wydartej w kierunku  Strzyżówka .  
Poinformował ,że w programie  obchodów „Roku Chopinowskiego w Strzyżewie” jest  
zamieszczone uroczyste nadanie nazwy ul. Anny Wiesiołowskiej , która znajduje się przy 
szkole.  
 
Komisje zaopiniowały pozytywnie , jednogłośnie projekt uchwały  w sprawie nadania 
nazw ulicom w Strzyżewie.  
 
Ad.6)  Pan Kazimierz  Kowalski- zwrócił się z pytaniem  , jak przebiega  budowa 
kanalizacji w Sieroszewicach? 
Pan Wójt-  odpowiedział ,że zgodnie z planem . 
Pan Kazimierz Kowalski – zgłosił uwagi  pod adresem  firmy  wykonującej prace 
związane z budową kanalizacji w Sieroszewicach , a mianowicie ,że  kopią przy samym 
asfalcie , co powoduje ,że ziemia obrywa się . Ponadto kopią w miejscach , gdzie idą rury 
od wody i od telefonów.  
Pan Wójt-  ustosunkował się do wypowiedzi p.Kowalskiego , że  być może  
spowodowane jest to  jakimiś niedociągnięciami , jeżeli chodzi o inwentaryzację 
telefonów. Wyraził zdanie ,że nie da się zrobić kanalizacji  bez żadnych strat.  
Pani Teresa Lis-  poruszyła sprawę związaną z wypłatą odszkodowania  za zniszczenie 
płotu  przy sali w Parczewie. Stwierdziła , że  kwota  800,00 zł.  nie wystarczy na 
naprawę  ogrodzenia.  
Pan Wójt-  wyjaśnił ,że sprawcy wypadku mieli  ubezpieczenie w dwóch towarzystwach 
ubezpieczeniowych i dlatego tak długo trwało załatwienie odszkodowania.  
Pan Kazimierz Kowalski- zapytał odnośnie odszkodowań za  powódź. Poinformował, 
że są głosy mieszkańców ,że nie wszystkim rolnikom ,którzy złożyli wnioski , należy się 
odszkodowanie.  
Pan Wójt- wyjaśnił ,że  odnośnie odszkodowań z tytułu powodzi trzeba rozmawiać o 
indywidualnych sprawach . Stwierdził ,że nie ma czego zazdrościć , bo pomoc jest 
niewielka. 
Pani Teresa Lemiesz- zapytała , czy będzie zrobiony parking przy Szkole w Ołoboku 
oraz ul. Kościelna ?  
Pan Wójt – odpowiedział, że będzie. 
Pan Przewodniczący Komisji -  zapytał ,czy  korzystał któryś z sołtysów z kwoty 30 
tys. zł. zabranej  z organizacji dożynek gminnych? 
Pan Wójt-  wyjaśnił ,że  sołtysi  nie mogą korzystać , ponieważ pieniądze te zostały 
przeznaczone na naprawę infrastruktury drogowej  zniszczonej podczas tegorocznej 
powodzi. 
Pan Kazimierz Kowalski -  zgłosił potrzebę naprawy drogi  na ul .Kwiatowej w 
Sieroszewicach  oraz wszystkich dróg, które zostały zniszczone w związku z budową 
kanalizacji.  
Pan Przewodniczący Komisji – zwrócił się z pytaniem , czy można odrolnić grunt rolny 
na działkę budowlaną? 
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Pan Wójt – udzielił wyjaśnień ,że  przekwalifikowanie jest możliwe , ale trzeba spełnić 
wszystkie warunki :  musi być dostęp do drogi publicznej i uzbrojony teren , zależy od 
klasy gruntów oraz wchodzi w grę  problem sąsiedztwa.  
Pan Przewodniczący Komisji- „ dochodzą mnie słuchy ,że po sąsiedzku  będą 
wydzielane  działki budowlane  i będzie wytyczona droga.” 
Pan Wójt-  wyjaśnił , że z tego co mu wiadomo , to wpłynął do Urzędu Gminy  akt 
notarialny. 
Pani Teresa Lis-   zwróciła się z pytaniem , kto będzie naliczał kary rolnikom  ( 2 EURO)  
z tytułu braku ubezpieczenia  płodów rolnych?  
Pan Wójt-  udzielił wyjaśnień, że na dzień dzisiejszy Agencja  nie posiada takich 
informacji , kto ma ubezpieczone płody rolne , a kto nie  ma . Prawdopodobnie kary te 
będą  odliczane od dopłat. 
Pan Henryk Przybylak – wnioskował o założenie  do jesieni lamp na  nowej ul. Leśnej 
w Strzyżewie.  
Pani Teresa Lis -  przypomniała, że mieszkańcy Parczewa  z „ Madery” nadal oczekują  
na założenie  dwóch lub trzech  lamp  i wybierają się w tej sprawie na najbliższe   
zebranie wiejskie. 
 
Ad.7) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia Komisji  o godz.11:40 

Przewodniczący Komisji  dokonał  zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji  

Budżetu… , Komisji Rolnictwa… i Komisji Kultury, Oświaty… .  

 

 

Protokółowała:                                                                                   Przewodnicząca  

                 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia, 

………………………….                                                        Pomocy Społecznej i Promocji 

Joanna Glapiak  

insp. d/s. obsługi Biura Rady       

i spraw organizacyjnych    Krystyna Kois – Jaźwiec 

 

 

 

 

        Przewodniczący                                                                         Przewodniczący 

Komisji Budżetu, Finansów                                                    Komisji Rolnictwa, Rozwoju 
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          i Zaopatrzenia                                                             Gospodarczego i Infrastruktury 

 

 

           Paweł Siwak                                                                           Tadeusz Wojtysiak 

 

Członkowie Komisji: 

 

     1.  Berkowski Tomasz ………………………… 
 

    2.  Jędroszka Henryk ………………… … … 
 

1. Kois- Jaźwiec Krystyna …………… … …  
 

2. Kowalski Kazimierz ……………… … … 
 

3. Lemiesz Teresa …………………………… 
 

4. Lis Teresa ………………………………… 
 

5. Majewski Dariusz ……………………… 
 

6. Piaskowski Anatol ……………………… 
 

7. Przybylak Henryk ……………………… 
 

8. Rojek Ireneusz ………………………… 
 

11. Wojtysiak Tadeusz……………………… 

 

12. Siwak Paweł …………………………… 
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13. Rosik Marek …………………………… 

 

14. Wojtczak Arkadiusz …………………… 

 

15. Kasprzak Jerzy ………………………… 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

                  


